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1. Goedkeuring/opmerkingen vorig verslag. 

▫ Verslag mag, na verwijdering financiën, gepubliceerd worden 

op de website. 

 

2. Schoolnieuws 

▫ Drukke tijden: Sinterklaas, Musical en Boekenbeurs. 

▫ Aantal leerkrachten ziek (griepperiode). Ze kunnen niet ver-
vangen worden, waardoor de teamleerkracht inspringt en we 

werken met hotelklassen. 

▫ Reden weinig mogelijkheden om te vervangen: meeste ver-
vanguren worden opgenomen door meester Quinten. 

We kunnen enkel een interimaris inschakelen bij langdurige af-
wezigheden. Aanvullend merken we dat er geen vervangers 

beschikbaar zijn. 

▫ Boekenbeurs was de grootste ooit, mooie omzet waarmee we 
boeken voor de school konden kopen. Er werd dit jaar extra 

PR gemaakt op social media. Om 20 na 6 was alles reeds op-

geruimd. 

▫ Musical hebben we nog enkele kaarten achter de hand, voor 

sponsers. Het absolute max. Aantal stoelen is 279. De kaarten 

die over zijn gaan naar de mensen op de wachtlijst. 

▫ Oproep tappers voor de musical.  

▫ Totale tijdsduur musical = 1uur40min zonder pauze.  

http://www.or-dewingerd.be/
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▫ De toogopstelling zal dit jaar anders zijn, frontaal voor het po-

dium. 

▫ Kerstdrink op 22/12: OR mogen komen genieten, juffen doen 

de kerstdrink. 

▫ Zeer veel verloren voorwerpen, meer dan ooit. We merken 
ook dat veel kledij niet getekend is. Zo zijn er momenteel ook 

veel winterjassen en zwemzakken die blijven liggen. 

▫ Mindset fluo moet er nog ingaan, sommigen hebben hun fluo-

vest bij voor de fluoactie maar dragen hem niet. 

▫ Kunnen we op FB iets doen over de verloren voorwerpen en 

het belang van fluo? Eventueel de klassieke oproep drie weken 

na elkaar? 

▫ Ovonde/GO’s: kan/moet er rekening gehouden worden met de 

doorstroom? 

Doorstroom wordt vermoeilijkt omdat de verkeerslichten 

slecht afgesteld zijn. Voor de GO’s aan te spreken zal er een 

algemene suggestie in de groep geplaatst worden. 

▫ Bijkomend probleem verkeersveiligheid: nog steeds veel men-

sen die door de slagboom proberen te rijden, vooral bij slecht 

weer. 

3. Financiën 

▫ Financiële toestand werd besproken 

 

 

4. Wat sponseren? 

▫ Zichtbare zaken. 

▫ Schoolzwemmen wordt overgeschreven, dit moet ook zicht-

baar gemaakt worden. 

▫ Start bouw uitbreiding fietsenstalling. Belangrijk hierbij dat deze opti-

maal kan gebruikt worden, velen kunnen hun fiets niet in de houder 

zetten, waardoor beter is om veel plaats te hebben voor te plaatsen op 

de pikkel. 

▫ Eventueel chalet naast het podium voor de technische ruimte, deze 
werd reeds aangekocht. 

▫ Koen bezorgd kopiën van de facturen. 
 

 

5. Evaluatie Italiaanse avond 

▫ Super dat de tafels al klaargezet waren door de leerkrachten 

en leerlingen. 

▫ Gezellig. 

▫ 1e shift te veel helpers aan de toog. 

▫ Kunnen we volgende keer de stoelen verder uit elkaar zetten? 
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▫ Niet meer mensen per shift: qua bakken zaten we aan de li-

miet. 

▫ Keuzestress bij de pizza’s zorgde voor opstoppingen. Misschien 

volgende keer eerste kwartier enkel salami, hawai en margha-

rita reserveren? 

▫ Soms waren er kinderen die bleven staan, een stuk opaten en 

direct een extra stuk namen. 

▫ Pizzabakker wil terugkomen volgend jaar, zeer blij mee! 

▫ Kan de periode verplaatst worden, zodat de kinderen nog kun-

nen buiten spelen achteraf? 

▫ Kleurpotloden voorzien volgend jaar? 

▫ Geert maakt uitgebreid draaiboek op van de Italiaanse avond. 

Meeste werk valt in de twee weken voor de Italiaanse avond. 

▫ Gevoelsmatig dit jaar voldoende hulp tijdens het event, bij de 

voorbereiding hadden we wel extra hulp nodig, evenals bij de 

sponsering. 

▫ Bij desserts soms veel over. De eerste shift werd er beduidend 

veel meer dessert verkocht. 

▫ Kan er volgend jaar een extra shift voorzien worden? We wil-

len graag toegankelijk zijn voor iedereen maar is telkens heel 

snel volzet. Nu waren 88 van de 460 kinderen vertegenwoor-

digd. Voor een extra shift is ook extra ondersteuning van zo-

wel de school als de OR nodig. 

▫ Hoe kunnen we, moesten we een extra shift voorzien, zeker 

zijn van voldoende helpers? Eventueel jeugdbeweging inscha-

kelen? 

 

6. Varia 

▫ Maxime Benoot, Oud leerling, studeert kinderpsychiatrie. 

Ze doet momenteel onderzoek rond slaapgedrag. Wil graag, 

via de school, een enquête doen voor wetenschappelijk onder-

zoek en een voordracht geven. Enquête zien we zeker zitten, 

de voordracht stellen we voor om door te geven aan de Ge-

zinsraad. 

▫ Gezinsraad kwam mooimakers aan bod, onze school doet hier 

intensief aan mee. Indien je een zwerfvuilactie registreert kan 

de gemeente ook zorgen voor ‘schatten’ die je onderweg kan 

vinden. 

Gespreksavond Gezinsraad was bijna volledig uitverkocht. 

▫ Quiz: Dagmar heeft een quiz uitgewerkt gehad en zou hier 

graag nog iets mee doen, eventueel februari/maart. Diana 

checkt of ze het zien zitten. 
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7.Datum volgende vergadering:  

• Woensdag 31 januari 

 

 


